



Centre
Culturel
Canadien
Paris

Canadian
Cultural
Centre
Paris



Concert / Concert

Gordie Tentrees Diyet & the Love Soldiers

Mardi / Tuesday 8.11





Gordie Tentrees / Diyet & the Love Soldiers

Mardi / Tuesday 8.11.2022

20:00

**Centre
Culturel
Canadien**
Paris

**Canadian
Cultural
Centre**
Paris

Venez voyager dans le Grand Nord canadien, au cœur du Yukon, avec Gordie Tentrees et Diyet & The Love Soldiers.

journey to Canada's Far North, to the heart of the Yukon, with Gordie Tentrees and Diyet & The Love Soldiers.

Originaire d'Hamilton en Ontario, Gordie Tentrees dans une ferme familiale, il est ensuite ballotté entre les foyers d'accueil, trouvant sa voie dans le sport, devenant même boxeur professionnel. Il passe du ring à la scène à 24 ans, lorsqu'il déménage au Yukon. Il vient présenter son 8^{ème} album *Mean Old World* dans lequel il explore son passé d'enfant placé en famille d'accueil, mais aussi son présent comme parent d'accueil d'un enfant autochtone.

Gordie Tentrees was born in Hamilton, Ontario. He is the product of a colorful broken home raised on a family farm, then bounced around foster home homes finding focus in sport, even becoming a golden glove boxer. From the ring to the stage with stops in between as a school teacher and youth worker, he now lives in Yukon. He will present his 8th album *Mean Old World*, in which he explores his past as a foster child, but also his present as a foster parent of an Indigenous child.

Diyet & The Love Soldiers, c'est une bonne dose de musique country alternative, de folk et de musique traditionnelle mélangée avec des mélodies accrocheuses et des histoires profondément ancrées dans la vision du monde autochtone. Diyet chante en anglais et en tutchone du Sud, sa langue maternelle, et joue de la guitare. Elle est accompagnée par Love Soldiers composé de son mari, Robert van Lieshout (guitare acoustique, batterie et percussions) et du producteur lauréat d'un prix Juno, Bob Hamilton (guitare électrique, pedal steel et mandoline). Laissez ce trio multiinstrumentiste du Yukon vous emporter dans leur univers !

Diyet & The Love Soldiers, is alternative country, folk, roots and traditional with catchy melodies and stories deeply rooted in Diyet's Indigenous world view and northern life. Diyet sings in both English and Southern Tutchone (her native language) and plays bass guitar. Backed by Love Soldiers: husband and collaborator, Robert van Lieshout (acoustic guitar, drums & percussion) and Juno Award winning producer, Bob Hamilton (electric guitar, pedal steel & mandolin); this trio multi instrumental trio from the Yukon has a sound that can fill a big stage or capture an intimate room.

Sur réservation dans la limite des places disponibles.

Réservation sur notre site internet www.canada-culture.org

Booking is subject to availability. Book on our website www.canada-culture.org

T : +33 (0)1 44 43 21 90
www.canada-culture.org

130, rue du Faubourg Saint-Honoré
F-75008 Paris